

Oirschot

Besluitenlijst Presidium

Datum 06-01-2026
Tijd 19:00 - 20:30
Locatie Commissiekamer Sint Jorisstraat
Voorzitter Judith Keijzers-Verschelling
Griffier Mark van Oosterwijk
Aanwezigen Marienette Wemelsfelder (D66), Daan Goutziers (De Gewone Man), Fons Peeters (CDA, tot en met agendapunt 9), Hans van de Ven (Dorpsvisie), Luuk van Straten (Sociaal Progressief Oirschot), Joris van de Loo (VVD), Rob Brekelmans (gemeentesecretaris), Carola Fasol (bestuursadviseur) en Lars Smetsers (stagiair bestuursadvies).

1 Opening en vaststelling agenda

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2 Mededelingen

Fons Peeters geeft aan maar tot 20.15 uur beschikbaar te zijn.

3 Besluitenlijst en actielijst presidium 18 november 2025

		Actiepunten presidium (doorgehaald is afgewerkt)		
Nr	Datum	Actiepunt	Actie door	Afgerond voor
61.	20-05-2025	Verbeteren leesbaarheid overzichten Themapagina's	Griffier	06-01-2026
65.	02-09-2025	Opzet sessie 'monitoring woningbouw' (13-01-2026) bespreken in presidium	Griffier	30-12-2025
73.	18-11-2025	Maatschappelijk vastgoed op raadsplanning	Griffier	16-12-2025
74.	18-11-2025	'Vraag en antwoordsessie' over begroting opnemen in de planning voor 2026 à bespreken in presidium mei/juni	Presidium	01-07-2026

Besluiten:

Het presidium:

- Stelt de besluitenlijst van de vergadering van 18 november 2025 ongewijzigd vast;

Oirschot

- Beschouwt actiepunt 73 als afgedaan en stemt ermee in dat de andere actiepunten nog open blijven staan.

4

Vervanging brug A58

Besproken:

Marienette Wemelsfelder: er is tot 12 januari om een reactie te geven op de kennisgeving van Rijkswaterstaat over de vervanging van de brug A58. Tevens kan worden gereageerd op het conceptparticipatieplan van Rijkswaterstaat. Gaat de raad of het college een zienswijze insturen?

Luuk van Straten hecht eraan een reactie in te sturen in lijn met het standpunt van de raad, zoals opgenomen in de gezamenlijke verklaring die in de raadsvergadering van 23 september 2025 hierover is afgelegd.

Hans van de Ven: bestuur Dorpsvisie heeft besloten een petitie op te starten over de wens van een aquaduct. Dit is door het bestuur van de partij geïnitieerd, niet door de fractie.

Joris van de Loo is niet blij met deze handelswijze van Dorpsvisie. De raad had afgesproken in dit dossier samen op te trekken.

Fons Peeters had dezelfde primaire reactie, maar denkt bij nader inzien dat de vele ondertekenaars van de petitie een eventuele reactie kunnen versterken. Stelt voor om de oorsprong van de petitie te verbreden naar alle partijen in de raad en de verklaring van de raad zowel nu als bij de mogelijkheid voor het indienen van een zienswijze in te sturen.

Daan Goutziers: het is van belang eensgezindheid uit te blijven stralen in dit dossier.

De voorzitter geeft aan dat wethouder Van den Biggelaar tijdens de actualiteitsessie later op de avond conform afspraak aandacht besteedt aan de A58. Daarin gaat hij in op een (pro forma) reactie die het college gaat insturen.

Besluiten en afspraken

- **Hans van de Ven** overlegt met zijn partijbestuur over de mogelijkheid de 'indieners' van de petitie te verbreden naar alle partijen/fracties in de raad;
- **Het presidium** stemt ermee in dat het college initiatief neemt een reactie in te sturen namens de gemeenten en daarvoor de gezamenlijke verklaring van de raad, uitgebracht in de raadsvergadering van 23-09-2025, als basis gebruikt.

5

Plaatsvervangend voorzitter werkgroep 'Oirschot de toekomst in'

Besproken:

Luuk van Straten geeft aan deze rol op zich te willen nemen.

Besluiten:

Het presidium:

- Stemt ermee in dat Luuk van Straten de rol van plaatsvervangend voorzitter van de werkgroep 'Oirschot de toekomst in' op zich neemt;

6

Overdrachtsdocument

Besproken:

Lars Smetsers verzorgt een presentatie over het overdrachtsdocument van de ambtelijke organisatie t.b.v. de nieuwe bestuursperiode. Het document wordt later deze week aangeboden aan de raad en de partijen die zich voor de verkiezingen hebben gemeld.

7

Raadsplanning en agenderingsverzoeken

Besluiten:

Het presidium:

Oirschot

- Plant de volgende raadsvoorstellen in op de vergadering van 10 maart 2026, zonder voorafgaande agendering tijdens een raadsbijeenkomst:
 - o BOPA Heibloemdijk 12
 - o BOPA Spoordonkseweg 145
 - o BOPA Koolmond 1
 - o Zienswijze beleidsplan Veiligheidsregio BZO
 - o Benoeming commissie onderzoek geloofsbrieven
- Verplaatst de onderwerpen Ambitieroos en monitoring woningbouw naar de raadsbijeenkomst op 12 mei 2026.

8 Agenda's raadsbijeenkomst 13 en 20 januari en 3 februari

Besproken:

Fons Peeters wenst een oordeelsvormend debat over de BOPA t.b.v. de infrastructurele maatregelen BIC Noord. Hij is bereid bij de griffie aan te geven welke besprekpunten zijn fractie daarbij heeft (= **actiepunt 75**)

Besluiten:

Het presidium:

- Annuleert de raadsbijeenkomst op dinsdag 13 januari;
- Stelt de agenda voor de raadsbijeenkomst op 20 januari vast;
- Plant wel een oordeelsvormend debat (30 min.) op 20 januari over het bindend advies bij de BOPA Aanpassing Weginfrastructuur Oirschot voor Bic Noord/ASML (Fons Peeters levert hiervoor uiterlijk vrijdag 9-1 besprekpunten aan);
- Annuleert de raadsbijeenkomst op dinsdag 3 februari

9 Vaststellen agenda besluitvormende raadsvergadering van 27 januari

Besluiten:

Het presidium:

- Zet de volgende stukken als hamerstuk op de conceptagenda van de raadsvergadering van 27 januari 2026:
 - o Wensen en bedenkingen oprichting MRE Fondsbeheer BV, Woonfonds BV en Bestuursstichting Woonfonds.
- Zet de volgende stukken als besprekstuk op de conceptagenda van de raadsvergadering van 27 januari 2026:
 - o Bindend advies raad bij Buitenplanse Omgevingsplanactiviteit (BOPA) Aanpassing Weginfrastructuur Oirschot voor Bic Noord/ASML;
 - o Rekenkameronderzoek Verbonden Partijen
- Stelt het raadsvoorstel Rekenkameronderzoek Verbonden Partijen vast

10 Terugblik diverse overleggen

Raadsbijeenkomst 18 november

Fons Peeters vraagt zich af of het Oirschots Podium bedoeld is voor het doeleinde waarvoor het ingesteld is. Hoewel dit wellicht een juiste constatering is, vinden anderen het toch waardevol om hier ruimte voor te bieden. Deze opmerking heeft ook betrekking op het Oirschots Podium op 25 november.

Raadsbijeenkomst 25 november

Geen opmerkingen

Raadsvergadering 2 december

De voorzitter merkt op dat er twee keer een stemverklaring is afgelegd waarin zaken werden aangekaart die geen onderdeel waren geweest van het debat. Daarmee wordt

Oirschot

andere raadsleden en het college de kans ontnomen om op de inhoud te reageren. Dat helpt het debat niet vooruit. Anderen erkennen dit.

Raadsbijeenkomst 8 december
Geen opmerkingen

Raadsvergadering 9 december

De griffier brengt in dat de voorbereiding op deze raadsvergadering rommelig is verlopen, onder andere doordat de deadline voor het aanleveren van amendementen en motie niet werd nageleefd. Tot op de dag van de vergadering zijn er veelvuldig aanpassingen gedaan op amendementen en moties, met name door het toevoegen van mede-ondertekenaars. Hierdoor was bij velen het overzicht zoek. Is het altijd noodzakelijk een amendement/motie mee in te dienen of kan ook volstaan worden met het te steunen? De laatste optie zou zowel raad als griffie als college veel meer rust geven in de voorbereiding op raadsvergaderingen.

Raadsbijeenkomst 16 december
Geen opmerkingen.

11 Vervanging devices

Besluiten:

Het presidium:

- Stemt in met scenario 1 (verlengd gebruik huidige iPads);
- Stemt in met de verbetervoorstellen voor het gebruik van iPads (schrijftoepassing en aantekeningen via iBabs)
- Stemt ermee in scheidende politieke ambtsdragers te stimuleren hun device ter beschikking te stellen voor hergebruik (ontmoedigen overname voor privégebruik).

12 Diverse overzichten

Geen opmerkingen

13 Rondvraag en sluiting

Besproken:

De griffier kondigt aan dat deze week een mail wordt verzonden over het aanleveren van informatie ten behoeve van de jaarafrekening 2025 van de fractievergoeding. Het verzoek is daar tijdig op te reageren.

De griffier geeft aan dat vanuit CDA een verzoek is gekomen een activiteit te organiseren in het kader van de verkiezingen (Hap & Stap). Daarbij is een beroep gedaan op de inzet van de griffie. De griffie pleegt deze inzet alleen als dit idee breder wordt gesteund. Dat blijkt niet het geval.

Actiepunten presidium (doorgehaald is afgewerkt)

Nr	Datum	Actiepunt	Actie door	Afgerond voor
61.	20-05-2025	Verbeteren leesbaarheid overzichten Themapagina's	Griffier	03-02-2026
65.	02-09-2025	Opzet sessie 'monitoring woningbouw' (12-05-2026) bespreken in presidium	Griffier	01-05-2026
74.	18-11-2025	'Vraag en antwoordsessie' over begroting opnemen in de planning voor 2026 → bespreken in presidium mei/juni	Presidium	01-07-2026

Oirschot

Actiepunten presidium (doorgehaald is afgewerkt)

75.	06-01-2026	Aanleveren bespreekpunten t.b.v. oordeelsvormend debat BIC Noord op 20-01-2026	Fons Peeters	09-01-2026
-----	------------	--	--------------	------------

Deze besluitenlijst is vastgesteld in de vergadering van het presidium op 3 februari 2026



Mark van Oosterwijk
Griffier



Judith Keijzers-Verschelling
Voorzitter

